
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 28. november 2024 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Falkenborg 

 

 

Mødedeltagerere 

 

   

   

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  

Sag nr. 2  Nyt fra ledelsen  Orientering (15 min) 
- Orientering om Meddelelsesbogen 

Skolen har været udfordret på at de to der skulle stå for vejledningen, 

begge har været fraværende, pt er de pædagogiske ledere i gang 
med at tjekke op på om alle har en meddeles bog, de der ikke har 

endnu, får en reminder med deadline. 
 

Skolerne er udfordrede på børnegrupperne i 0. – 2. klasse, der kræver meget 

opmærksomhed fra personalet. 
 

Skolen vil i forbindelse med tankerne om frisættelse drøfte, om vi kan ændre på nogle af 
de måder vi driver skole på, så vi bedre kan imødekomme de behov, som børnene har 

 

Der kommer en række ændringer fra UVM pr. 01/01/25, i forhold til færre mål, færre 
prøvefag, og alternativer til at afslutte sin 9. klasses afgangsprøver, fx færre fag og 

erhvervspraktik. Dette vil blive gennemgået på næste møde 
 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet  Orientering (10 min) 

MA: 

Forældrerepræsentanter: 
Maria Britt 

Mette Horsleben 
Thomas Sander Hansen 

Maria Vedby Kristensen - Orlov 
Ania Torpsgaard Larsen 

Ulrich Lind - afbud 

Kristine Palsgaard 
Camilla Herlev Vindeløv Holm 

Josefine Roos afbud 
Jean Paul Budete - Afbud 

Julia Revling Steenbuck 

Medarbejderrepræsentanter: 
Nazif Altintas 

Michelle Linde Danielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 
Joy Frimann Hansen 

Jette Low – afbud 
Bo Steffin Larsen 

 
Elevrepræsentanter: 

Lianna Mie Kirk Zsirai 

Helle Vita From Jakobsen 

 

Sekretær 
Sabine Bartholin 
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Elevrådet har været til et stort fællesmøde på Rådhuset, med alle de andre elevråd og 
Morten Jensen, angående hvad der optager eleverne. Alle elevrådene synes det er svært 

på skolerne med de elever der ikke kan være i rammen og som forstyrrer 
undervisningen, der blev også drøftet God tone.  

- Alle elevrådene var enige om mangel på konsekvenser – giver frit løb 

hos eleverne  
- Respektløshed – De oplever tomme ”trusler” fra lærere og ledelse.  

- Lærerne har en opfattelse af at der er en god tone i klasserne, det er 
ikke elevernes oplevelse, de sidder med en følelse af at lærerne ikke 

tager hånd om det. 

- En oplevelse af at udvalget blev forarget over hvor slemt eleverne 
oplever det ude på skolerne. 

 
Der er gang i planlægningen af Gallafesten 

Klippeklister dag i december – Elevrådet er med til at bestemme tema og vurdere 
dørene. 

 

FA:  
Markedsdagen var en succes – eleverne vil gerne afholde det igen. 

Fungere godt med at alle årgange er med i elevrådet 
Legepatruljen er populær  

Ønske om en rigtig rutsjebane 

De små klasser vil gerne have adgang til en rigtig fodboldbane  
Nye fodboldmål - nettet er i stykker på de fleste. 

Hvornår bliver garderoben i bygning F lavet? 
 

GB:  
Der købes nye net til fodboldmålene 

Snak om frikvarterne – gule veste er mere synlige 

Julekonkurrence 3. til 6. klasse  
God effekt af de nye dørpumper - dørene smækkes ikke så meget mere. 

 

Sag nr. 4 Tilsyn SFO   Tilsyn (40 min) 
- Dagligdagen 

Gennemgang af dagligdagen ved pædagogisk leder Bo. 

FA har 106 børn – 6 faste medarbejdere plus en fast åbner, samt en studerende, PT 
lever vi ikke op til kravene i forhold til fordelingen på 60/40 af uddannede og u 

uddannede personale. 
Udfordringerne er på det sproglige plan, og deres sproglige udvikling.  

Der arbejdes på at skabe rammer som passer til den type børn der er i dag, denne er 
ikke værkstedsbaseret, men mere med fokus på det specialpædagogiske. 

Normalt er der 3-4 værksteder kørende og cafeområdet. 

 
GB har 128 børn – 7 medarbejdere samt to studerende, målsætningen er bedre fordelt 

på GB, der har været en stigning i antallet af børn der har brugt morgen SFO’en fra 
omkring de 40 til ca. 60 børn. 

Børnegruppen rummer en lille håndfuld der har lidt svært ved at være i rammerne, det 

fylder dog mest i skoleregi. 
Der er plads til flere værksteder i SFO, da der er flere voksne. 

 
Alt efter børnetallet vil der komme en ny struktur i forhold til pædagoger i skoletiden og 

SFO. Det besluttet når vi ved, hvad de nye indskrivningstal siger.  
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Der har været skærmforbrug oppe at vende hos personalet, i SFO er skærme og mobiler 

forbudt, i tråd med kommunens beslutning om at Ipads fjernes fra indskolingen igen. 
Der er heller ikke computer rum mm, på FA er der en PlayStation, her er der klare 

rammer omkring i forhold til tid og forbrug. 

 
I forhold til værksteder arbejder SFO med børnenes medinddragelse så de har en 

stemme med i hvilke typer værksteder og hvad der laves. 
Fx i forhold til typer af halaktiviteterne mm. 

 

Projektet fra Rasmus Alenkær med Værtskab og medværtsskab har båret frugt hos både 
personale og elever, personalet har en oplevelse af at børne har taget det godt ind. 

 
Legepatruljen fungerer godt på både FA og GB. 

 
- Mål og indholdsbeskrivelse (Bilag 1) 

Der skal laves en ny udgave, der skal derfor tages stilling til om Bo og Joy skal lave et 

udkast, eller om en eller flere fra SB vil være med til at udarbejde den. 
Joy og Bo laver et oplæg – SB laver gennemgang og udarbejder en PIXI-udgave. 

 
Børne- ungepolitikken udløber med 2024, det er uklart om forvaltningen laver en ny eller 

om de venter til efter kommunalvalget i 2025. 

 
- Ledelsesforsøg 

For 2,5 år siden startede ledelsesforsøget med 1 leder til 2 SFO’er hvor Bo blev ansat ind 
i, BUPL`s fokus har været på ledelsessamarbejdet, SFO og pædagogernes rolle og 

samarbejde og inkludering i skolen, og på tværs af matriklerne. 
 

Redegørelsen tyder på at det har givet en mindre fagopdeling af pædagoger og lærere 

på en positiv måde. 
Ledelsen er ved at skrive en redegørelse om mål og virkning til BUBL. 

Der er ikke taget en beslutning om strukturen forbliver som den er, det kommer an på 
børnetallene både i indskoling og udskoling, samt den type elevgrundlag der kommer ind 

på skolerne nu i forhold til tidligere, Input til elevperspektiv. 

 

Sag nr. 5 Frisættelse,   Debat (20 min) 
oplæg og drøftelse af fremtidens skole 

- Se medsendt Bilag 2 udsættes  

Sag nr. 6 Ny introguide  Orientering (10 min) 
Kommunalt projekt hvor nyansatte har været testpersoner. 

Ledelsen har udarbejdet en introguide til medarbejderne, som nye medarbejdere får 
udleveret, samt adgang til digitalt. 

Digitalt vil der være links direkte i dokumentet til fx procedure for sygemelding, vold og 

trusler mm. 

Sag nr. 7 Ny antimobbe- strategi  Debat (20 min) 

- Se vedhæftede Bilag 3 og 4 

Der er taget udgangspunkt i den gamle antimobbe-strategi, men revurderet ud fra den 
trivselsstrategi, der er lavet på skolen. 

Med et skema/handleplan der skal udfyldes hvis et barn bliver mobbet. 
Der kommer et separat dokument ang. digitalmobning. 

SB har forslag til rettelser i ordlyden, det bliver rettet 
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Sag nr. 8 Elevfravær   Tilsyn (10 min) 
Tallene er drøftet, systemerne kan ikke differentiere på udskoling, mellemtrin og 

indskoling, samtidig ser det ikke bort fra ind- og udmeldte elever på tværs af 
månederne. 

Sag nr. 9 Eventuelt   

Møde i forvaltningen – Skolebestyrelsesformændene og Trine mødes 4 gange om året, 
hvor de drøfter hvad der rør på sig, og hvad der udfordrer. 

Rummet er fortroligt og uden referat, det betyder også at en suppleant ikke kan sendes i 

tilfælde af fravær. 
På møderne deltager forvaltningschefen, en konsulent fra forvaltningen, samt 

skolelederne. 
 

Kommende børnetal ligner det vi havde sidste år, der har været stor tilslutning til 

infomøderne især på FA, med positiv tilbagemelding. 
Merabejdet ude i børnehaverne har været givet godt ud 

 
Evt. emner til kommende møder: 

- PPR / betjening og struktur 
- Inklusions dagsorden  

- Rasmus Alenkær – Værtskab 

- Gennemgang kvalitetsprogram fra UVM 
 

Sag nr. 10 Personalenyt  Orientering (10 min) 

Drøftet  
 

  

  

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 


